
 
 

Αθήνα, 23 Ιουνίου 2025  

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Επικρατείας κ.Σκέρτσο 

Θέμα: «Συστηματική άρνηση απάντησης στις ερωτήσεις του 

Κοινοβουλίου – Κοινοβουλευτική απαξίωση ή κυβερνητική 

πολιτική;» 

               

κ.Υπουργέ,  

 

Από την 7η Οκτωβρίου 2024 έως και σήμερα, έχω κατατεθεί δεκάδες 

κοινοβουλευτικές ερωτήσεις και αιτήσεις κατάθεσης εγγράφων, οι οποίες 

παραμένουν αναπάντητες, παρότι έχουν διαβιβαστεί κανονικά στα καθ’ ύλην 

αρμόδια Υπουργεία. 

Η πρακτική αυτή δεν αποτελεί μόνο παραβίαση του Κανονισμού της Βουλής 

(άρθρα 130-133), αλλά θίγει ευθέως και την αρχή της λογοδοσίας των μελών της 

Κυβέρνησης (άρθρο 85 Συντάγματος), διαβρώνοντας τον ρόλο του Κοινοβουλίου 

ως όργανο ελέγχου της εκτελεστικής εξουσίας. 

Οι απαντήσεις δεν δίνονται ούτε τυπικά ούτε ουσιαστικά, ούτε για ζητήματα 

μείζονος δημοσίου ενδιαφέροντος όπως η υγεία, η εθνική άμυνα, η παιδεία, η 

ενεργειακή πολιτική και η προστασία της δημόσιας περιουσίας. 

Συγκεκριμένα, πάνω από 60 ερωτήσεις παραμένουν στα συρτάρια των 

Υπουργείων και δεν αναφέρομαι καν σε αυτές του προηγούμενου έτους!  

 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Προτίθεται η Κυβέρνηση να τηρήσει τις υποχρεώσεις της έναντι του 

Κοινοβουλίου και να απαντήσει στις ερωτήσεις που εκκρεμούν, πολλές εκ 

των οποίων εδώ και 7 μήνες; 

2. Ποιες ενέργειες θα αναληφθούν για την άμεση συμμόρφωση όλων των 

Υπουργών με τον Κανονισμό της Βουλής και τη συνταγματική υποχρέωση 

λογοδοσίας προς τους βουλευτές; 

3. Υπάρχει πολιτική εντολή ή εσωτερική οδηγία που παρακωλύει την 

κοινοβουλευτική διαδικασία; 
 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
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